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Pensionärsrådet 

 

 

 

Besök: Storforsplan 36, Farsta centrum 

Post: Box 113, 123 22 Farsta 

Tel växel: 08 508 18 000 

E-post: farsta@stockholm.se 

Hemsida: www.stockholm.se/farsta 

 

 

Pensionärsrådets möte  
den 7 april 2014 

 

Ledamöter  

Inger Sjöberg, ordförande PRO Farsta centrum 

Stig Åström, vice ordförande SPF Farsta 

Susanne Watthiersson PRO Hökarängen 

Sonja Wenström SPF Sköndal 

  

Tjänstgörande ersättare  

Sven Engström PRO Farsta centrum 

  

Ersättare  

Christina Johansson SPF Farsta 

  

Förhinder  

Lilian Falkbäck, ledamot PRO Farsta strand 

Berit Johansson, ersättare PRO Tallkrogen-Gubbängen 

Börje Törngren, ersättare PRO Sköndal 

Ove Svensson, ersättare SPF Sköndal 

  

  

Tjänstemän  

Päivi Kabran avdelningschef 

Pia Sundqvist nämndsekreterare 

 

 

 

 

 

 

 

Sekreterare 

 

 

 

 

Ordförande Vice ordförande 



Farsta stadsdelsnämnd 

Pensionärsrådet 

Protokoll 

2014-04-07 

Sida 2 (4)  

 

 

 

Justerarnas signaturer 

 

§ 1  Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 2  Val av justerare och tid för justering 

Till justerare utsågs ordföranden Inger Sjöberg och vice 

ordföranden Stig Åström. Justering sker tisdag 8 april. 

 

§ 3  Anmälan av protokollet från förra mötet 

Protokollet från rådets möte den 3 mars 2014 anmäldes och lades 

till handlingarna. 

 

§ 4  Ärenden till nämndsammanträdet den 15 april 

Ärende nr 1: Underlag för budget 2015 med inriktning för 2016 

och 2017 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 4: Nationaldagsfirandet på Farsta gård – svar på skrivelse 

från (S) 

Rådet hade inga andra synpunkter än att firandet är ett trevligt 

evenemang. 

 

Ärende nr 6: Matlådor inom hemtjänsten – överenskommelse 

med Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd 

Rådet tyckte att det var ett positivt förslag. På fråga om vad 

kunden betalar för matlådan lovade avdelningschef Päivi Kabran 

återkomma med svar. 

 

Ärende nr 7: Så här tyckte de äldre om sin hemtjänst 2013 

Rådet uttryckte skepticism mot den här sortens statistik, och ser 

hellre att uppföljningar görs på annat sätt, inte minst med tanke på 

att så få besvarar enkäten helt själva. Förvaltningen höll med och 

betonade att det även görs andra sorters uppföljningar lokalt. 

Centralt finns nu även projektet om fördjupad kvalitetsuppföljning, 

som förvaltningen har berättat om tidigare, med team som studerar 

vård- och omsorgsarbete på plats, i vardagen. Både medarbetare 

och chefer är generellt positiva till detta mer kvalitativa sätt att 

följa upp. 
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Ärende nr 8: Så här tyckte de äldre om sitt vård- och 

omsorgsboende 2013 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 9: Uppföljning av vård- och omsorgsboenden på 

entreprenad – Ängsö 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 10: Fyllnadsval till stadsdelsnämndens råd för 

funktionshinderfrågor 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 18: Detaljplan för fastigheten Ölet 2 med flera i 

Tallkrogen 

Rådet ansåg att detta var ett mycket bra förslag. 

 

Ärende nr 19: Trafikförändringar i SL-trafiken 2014–2015 

Rådet betonade att det är väldigt viktigt med fler tvärförbindelser. 

 

§ 5  Information från förvaltningen 

Frågor från föregående sammanträde:  

 

 Varför får PRO Sköndal högre bidrag än PRO Tallkrogen-

Gubbängen trots färre  medlemmar? Förvaltningen svarade att 

uppgiften inte stämmer. Förvaltningen föreslog också att 

föreningar som är osäkra på om de har fått rätt bidrag vänder 

sig direkt till handläggaren på förvaltningen, så att de får ett 

mycket snabbare besked än om frågan tas upp vid rådets möte. 

 Trygghetsmöten – varför kvällstid när de vänder sig till 

seniorer som kan tycka att det känns otryggt att gå ut på 

kvällen? Förvaltningen svarade att de trygghetsmöten som 

förvaltningen anordnar, i samarbete med bland andra polisen, 

inte riktar sig uteslutande till seniorer och därför behöver 

hållas på kvällstid. Dock planeras ett litet annat upplägg i 

höst, med öppet hus som börjar lite tidigare på eftermiddagen 

och pågår längre in på kvällen. Fövaltningen återkommer med 
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mer information så snart det finns mer konkreta planer. 

Danators planerade byggnation av ett äldreboende i Farsta strand 

kan nu gå vidare sedan överklagandet av detaljplanen har avslagits. 

Vem som kommer att ansvara för driften av verksamheten vet man 

ännu inte. 

 

Hygienutrymmen på Edö vård- och omsorgsboende ska byggas om 

senast i januari 2019 enligt krav från Arbetsmiljöverket. 

 

Nämndens ekonomi är ansträngd och därför har förvaltnings-

ledningen beslutat om ett antal besparingsåtgärder – inköpsstopp 

och stopp för alla externa utbildningar, resor och planeringsdagar 

samt återhållsamhet vid tillsvidareanställningar och vikariat. 

 

Balanslistan över rådets frågor, besök och liknande gicks igenom 

och uppdaterades – se bilaga. Rådet framförde önskemål om att 

få besöka Veckobo vård- och omsorgsboende i Hökarängen, som 

drivs på entreprenad av Stora Sköndal. 

 

§ 6  Övriga frågor  

Förvaltningen berättade att trafikkontoret hört av sig med en 

lägesrapport om parkbänkarna på torget i Farsta Centrum. 

Bänkarna kommer att rustas upp och papperskorgarna kommer 

att bytas ut. Trafikkontoret ska även träffa Atrium Ljungberg för 

att försöka komma fram till en gemensam syn på vilka möbler 

och annan utrustning som ska finnas i utemiljön, så att det blir ett 

trevligt helhetsintryck för besökare. 

 

§ 7  Avslutning 

Ordföranden avslutade mötet. 

 

Efter mötet genomförde rådet ett verksamhetsbesök på Edö vård- 

och omsorgsboende, där dagens möte hölls. 

 

 


